
www.bizlawyer.ro
Un proiect al Bullet Media & 648 Group
2024-11-12 16:34:16

Hanga: Procentual, mult mai multi dintre investitorii la BVB sunt cu ghete si blugi

decât la costum

Bursa de Valori Bucuresti a ajuns la 210.000 de investitori,  dintre care mult mai multi sunt cu ghete si blugi

decât la costum, a  afirmat, marti, Radu Hanga, presedintele Consiliului de Administratie al  Bursei de

Valori Bucuresti, în cadrul unui eveniment de specialitate.

"În ultimii 5 ani am crescut. Am avut minimum, cred ca la sfârsitul  anului 2020, 50.000 de conturi deschise.

Ultima raportare de la Fondul  de Compensare al Investitorilor 210.000. Presupunerea mea este ca de la  50.000 la

210.000, procentual, mult mai multi dintre investitori sunt cu  ghete si blugi decât asa cum suntem noi cu costume.

Şi asta ma duce cu  gândul la faptul ca, sigur discutam despre educatie financiara, discutam  despre guvernanta

corporativa într-un fel sau altul trebuie sa învatam,  de fapt, nu trebuie, ca în viata nu trebuie nimic, facem sau nu

facem,  ar fi bine sa reusim sa vorbim mai simplu în asa fel încât tinerii si  cei care nu sunt îmbracati în costume sa

înteleaga ce spunem", a  declarat Radu Hanga la a X-a editie a Conferintei Internationale ISF  2024 - Aderarea

României la OECD. Cresterea Calitatii Guvernantei  Corporative si a Serviciilor Financiare.

În ceea ce priveste ideea ca România se afla la coada clasamentului din  punct de vedere al educatiei financiare, el

a spus ca nu este critic,  pentru ca lucrurile sunt corelate.

"Cred ca oamenii, noi ne educam atunci când avem nevoie sa ne educam.  Educatia financiara apare odata cu

aparitia banilor. Adica pe masura ce  creste bunastarea creste si nevoia de te educa. Cred ca nu întâmplator,  daca

ne uitam la România, vedem ca în ultimii 10 ani, depozitele la  banci, de exemplu, au crescut cam cu 10%/an. Sunt

un indicator foarte  bun cu privire la bunastarea care se acumuleaza în România. Asta ne face  sa discutam acum

despre educatie financiara, pentru ca începem sa avem  bani si începem sa avem nevoie sa învatam cum sa folosim

banii  respectivi", a spus Radu Hanga.

El a mai vorbit despre faptul ca România se apropie de momentul în care  are loc schimbul de generatii în rândul

antreprenorilor români. În acest  context, presedintele BVB a subliniat ca Bursa pune o solutie sau  alternativa pe

masa antreprenorilor care se apropie de momentul  succesiunii si cauta modul de a merge mai departe.
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